
 

 

Protokoll 
Styrelsemöte Lustigknopps samfällighetsförening 

Var: Lustigknoppsvägen 14 

När: 2022-02-01 kl 20:00 

Kallade: 

Ingemar Sörqvist, Ordförande 

Per Skogö, Kassör (Teams) 

David God, Driftansvarig 

Sofia Ekdahl, Sekreterare 

 

Suppleant Niklas Blomberg informeras om mötet och bjuds in ifall behov uppstår. 

1, Mötets öppnade 
 

2, Val av protokolljusterare 
Kassör valdes att justera protokollet. 

 

3, Godkännande av dagordning och genomgång med uppföljning 
av beslut i tidigare protokoll 

 
4, Ekonomi 
Alla kvartalsräkningar för 2021 är betalda. Kortare diskussion kring det ekonomiska 

utfallet för 2021 och det rapporterades att samfälligheten gjort ett positivt resultat, 

främst hänförligt till att budgeterade kostnader för byte till LED-belysning och plantering 

av träd inte tagits. Budget för 2022 diskuterades i korthet. 

 

5, Drift 
Kortare diskussion angående LED-belysning. Byte till LED-belysning skulle ev. bli dyrare 

än vad som tidigare framgått. Beslutades att följa upp vid senare möte och ev. ta fram 

förslag till stämman. Driftansvarig undersöker saken vidare.  

 
6, GDPR, efterlevandekontroll av rutin 

Styrelsen genomför en efterlevandekontroll enligt nedan. 
 

• GDPR-rutin tillgänglig på hemsidan? Ja 

• Kännedom om ägarbyte på fastighet? (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från debiteringslängd eller 

fakturor? (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från valberedningslogg? (§2e) Nej 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§2a) Nej 

• Är gällande personuppgifter nödvändiga? (§2b) Ja 



• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin (§2e) Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från 

leverantörsförteckning/Larmlista? (§3a) Nej 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§3a) Nej 

• Behov av samtycke från leverantör? (§3c) Nej 

• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin? (§3d) Nej 

 

7, Övriga frågor 
Hemsidan (inloggning) fungerar inte. Uppgradering behöver ske, alternativt återställas till 

tidigare system. Följs upp vid nästa möte. 

 

Årsmöte planeras till den 19 maj, preliminärt i Rönninge gymnasium. Ordförande 

undersöker lokal.  

 
8, Nästkommande styrelsemöte  
Efter styrelsemötet men innan protokollets undertecknande bestämdes att nästa 

styrelsemöte är den 16 mars 2022 kl 20.30 hos ordförande på Lustigknoppsvägen 30. 

 

Vid nästa möte ska bokslut för 2021 diskuteras.  

 

Datum för städdag ska bestämmas.  

 

9, Mötets avslut 
Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade mötet. 

 
 
Justeras 

   

Per Skogö, justerare 

       

Ingemar Sörqvist, ordförande   Sofia Ekdahl, sekreterare 
 


